
Innkalling og agenda til ekstraordinært årsmøte den 8. januar 

Årsmøtet avholdes torsdag 8. januar 2025 klokken 18.00  
Sted:Møterom i 3. etasje på Melløs stadion

DAGSORDEN: 

1. Åpning ved styrets leder
2. Godkjenning av innkalling
3. Valg av dirigent, referent og to desisorer
4. Godkjenning av oppmøtte stemmer og stemmeantall
5. Valg av tellekorps
6. Klubbens syn på bruk av VAR i norsk fotball
7. Endringer i klubbens lov

Informasjon om sak 6 og 7 følger vedlagt nedenfor 



SAK 6: Klubbens syn på bruk av VAR i norsk fotball 

 

Bakgrunn: 

Moss FK skal  først avgi stemme på et møte i Norsk Toppfotball den 22 januar. Deretter forventes det en 
avstemming på fotballtinget til NFF helgen 1.-2. mars 2025.  

Moss FK behandlet spørsmålet også på årsmøtet den 7 mars 2024. Det har da gått 10 måneder og styret 
ønsker at klubbens syn bør oppdateres og være av ferskere dato. Årsmøtet 8. januar benyttes derfor for å 
stemme over hva som skal være klubbens offisielle holdning til VAR i norsk fotball. 

Informasjon om VAR kan leses her: 
https://a-innsikt.vev.site/var/ordbok-copy/ 

Rapport fra arbeidsgruppen som i høst har jobbet med VAR saken kan leses her: 
https://www.fotball.no/tema/nff-nyheter/2024/var-rapport-offentliggjort/ 

Fra Norsk SupportAllianse 

https://www.fotballsupporter.no/2024/11/20/var-rapporten-er-kroken-pa-dora-for-var/ 

 

Forslag til vedtak  

Styrets innstilling som er enstemmig og forslag til vedtak er følgende: 

Moss Fotballklubb støtter fortsatt bruk av VAR i norsk fotball. Det forventes at NFF intensiverer 
arbeidet med videreutvikling av teknologi og kompetanse for å bedre publikums fotballopplevelse.  

 
Styrets begrunnelse for forslaget 

Styret i Moss Fotballklubb mener at VAR bør videreføres. Fotballen utvikles og går hurtigere.  

Styret er helt enig i at fotballopplevelsen med VAR er endret, og tidvis ikke til det positive. I fotball er det 
mye følelser og øyeblikks opplevelsen er en viktig del av dette. Vi anerkjenner derfor at dette er et viktig 
argument, men mener at vi på veien med utvikling må tåle at ikke alt er optimalt og heller rette blikket 
fremover og stadig forbedre produktet. 

Økonomien vokser og klubbenes sportslige utvikling er derfor sterkt knyttet til de økonomiske resultater 
som oppnås.  

Behovet for rettferdighet og fair play i spesielt de avgjørende situasjonene kan derfor være kritisk og 
avgjørende ikke bare for de rene sportslige resultater men også for en klubbs økonomi. 

Filming og skadeproblematikk er også områder som trenger teknologistøttet utvikling for å hjelpe 
dommerteamet i sitt arbeid.  

VAR rapporten viser dessuten at i de aller fleste land er VAR teknologien blitt en del av fotballen og vi mener 
det blir feil for norsk fotball å melde seg ut av denne utviklingen. 

Vi lever i dag i et samfunn hvor teknologi er en viktig del. Det tar alltid tid i teknologiprosjekter å få til en 
optimalisering av bruk og opplevelse. Med historikken klar så er det klart at innføringen av VAR ble gjort i et 
umodent format. Likevel så vil tiden jobbe for forbedring så lenge partene er innstilt på at dette arbeidet er 
viktig og må gjøres. Moss Fotballklubb forventer at innsatsen for forbedring intensiveres videre.  

Styrets forslag til vedtak støttes også av klubbens sportslige utvalg.  

  

https://a-innsikt.vev.site/var/ordbok-copy/
https://www.fotball.no/tema/nff-nyheter/2024/var-rapport-offentliggjort/
https://www.fotballsupporter.no/2024/11/20/var-rapporten-er-kroken-pa-dora-for-var/


SAK 7:  Endringer i klubbens lov 

Bakgrunn: 

Lovkomiteen har foreslått de angitte endringene for å sikre at klubbens lov er i harmoni både med lovverket 
til NIF / NFF og klubbens faktiske organisering og drift per i dag. 

De foreslåtte endringene er markert i rødt i det vedlagte dokumentet «240829 Lov for Moss Fotballklubb 
(utkast til justert utgave 2024).pdf» 
 

Forslag til vedtak  

Styrets enstemmige innstilling og forslag til vedtak er følgende: 

Styret har gjennomgått lovkomitéens forslag til endringer i klubbens lov, og støtter disse. 
 
Styret forslag til vedtak er: Årsmøtet vedtok de foreslåtte forslagene til endringer av klubbens lov. 


